
Technische vragen 
 
Van  : Gemeentebelangen Gouda – Rüstem Çetin 
Datum vraag  : 08-02-2024 
Onderwerp  : Investeringskrediet ondergrondse afvalcontainers 
Commissiegriffier    : Jacoline Holdijk 
Datum antwoord  :
 

 
 

  
 
Vragen: 
 

1. Hoe vaak is er in 2023 door Handhaving gecontroleerd op verkeerd 
aangeboden afval in containers? 

2. Zijn er hiervoor boetes uitgeschreven? Zo ja, om wat voor totaalbedrag gaat 
het? 

3. Klopt het dat de uitkomsten van de enquête, middels ‘bijlage 1. Resultaten 
pilot omgekeerd inzamelen 2023.’ (nog) niet zijn gedeeld op iBabs? 

 
‘Wekelijks ontvangen wij meldingen met verzoeken om PMD in te zamelen met een 
minicontainer.’ 
 

4. Om hoeveel meldingen ging het in totaal over 2023? 
5. Over hoeveel aanvragen hebben we het vanaf begin 2024 tot op heden? 

 
‘Daarnaast informeren wij de huidige pilot wijken dat we op basis van de gehouden 
enquête doorgaan met op deze manier inzamelen van PMD. 
 

6. Op welke wijze verloopt deze informatievoorziening richting de burgers? 
7. Worden de bewoners van de wijken waar geen pilot is gehouden ook 

geïnformeerd over de voortgang? Zo ja, wat zijn de reacties?  
8. Zo nee, overweegt het college, mede gelet op de wekelijkse meldingen, om 

ook met deze bewoners in gesprek te gaan over de (on)mogelijkheden? 
 
 
Antwoorden: 

1. Nul keren. Er wordt alleen gecontroleerd op afval dat naast containers 
wordt geplaatst.  

2. Nee 
3. Ja. De uitkomsten worden alsnog toegevoegd.   
4. Dit zijn hoofdzakelijk telefonisch vragen geweest. Die zijn niet 

geregistreerd.    
5. Dit is niet geregistreerd.     
6. De bewoners van de pilotwijken zijn per brief geïnformeerd.  
7. De uitkomsten van de pilot zijn positief. Mede daarom is er voor 

gekozen de pilot om te zetten in een definitieve vorm in heel Gouda. 
Vandaar ook dit voorstel voor een investeringskrediet. Het college 
informeert de bewoners in eerste instantie over het voornemen tot 
plaatsing van ondergrondse containers door bekendmaking in het 

 



Gemeenteblad en de Goudse Post. Daarna worden bewoners bij 
ingebruikname van de containers per brief geïnformeerd.  

8. Enige uitzondering is de binnenstad. Daar is geen ruimte meer voor 
extra ondergrondse containers. Daar zijn vooralsnog ook geen 
alternatieven voor zakkeninzameling beschikbaar. Het college ziet op 
dit moment geen aanleiding om hierover met bewoners van de 
binnenstad in overleg te gaan 

 
 
 

 
 

 

 
 


